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Jaialdi nagusi guztietan egon behar izan duzu,
baina ez dakit talderen bat ganoraz ikustera aile-
gatu ote zaren...
Ba egia esan, ez. Ganoraz ez. Gehienez, talderen
baten lauzpabost abesti ikusi nituen.

R.E.M. entzuten gantzontziloak eta guzti busti
zitzaizkidan, ez al naiz zaharregia?
Nik ere blai-blai eginda bukatu nuen, beraz ez
dut uste adin kontua denik. Edozein modutan,
hurrengo urteko jaialdietara begira gantzontzi-
lo inpermeableak jarriko ditugu salgai, zaude
lasai�

Lehen Basauritik gidatzen zenuen Bidebieta Irrati
musikala Bizkairako, euskaraz eta espainolez.
Orain Bi Fm irratia du izena eta Internet bitartez
emititzen duzue planeta osorako. Nork irabazi du
aldaketarekin?
Guk buruko min galanta irabazi dugu.

Police hirukoteak milioi eta erdi euro kobratu du
ordu eta erdi exkax jotzeagatik. Polizia ez da
ergela... 
Ez da ergela, ez� Ez dakit nik zifra horiek era-
bat zuzenak diren; edozein modutan ere, esan
dezakegu irabazi zuten dirutik ezer gutxi inberti-
tu zutela eszenatokiko muntaian, pantailatxo tris-
te bat bera ere ez baitzuten ekarri. Baina kontzer-
tu ederra eman zuten, hori bai.

Txaskarrillo bakarra eskatuko dizut artista handiei
buruz. Esadazu nor den dirudien baino jatorragoa
eta alderantziz, nor dirudien baino zakarragoa...

Michael Stipe oso ondo portatu zen gurekin, Ben
Harper ere bai, Juliette Lewis, John Cale, Brant
Bjork� Alderantzizko adibiderik ez dizut esan-
go. Esango banizu, hurrengo urtean berarekin
berriz lan egitea tokatuko litzaidakeelako seguru!

Hemengo irratigintzari agresibitatea falta zaiola
esan izan duzu. Bidebieta Irrati musikala ez zen
uhinetatik eroriko agresiboegiak zinetelako?
Ez da uhinetatik erori. FMko 92.9an emititzen
jarraitzen du Bizkaia osorako, eta Bi fm Bidebieta
Irratiaren atal musikala besterik ez da. Edozein
modutan ere, inoiz hori esan badut, ez dut uste gu
ez-agresiboen zaku horretatik kanpo gaudenik�
Batzuetan nahiko �mojak� garela esango nuke.
Beste irratiek egiten gaituzte berezi, programazioa
identikoa baitute, baina ez dut uste Ingalaterran
edo AEBetan hain bereziak izango ginatekeenik.

Garbi dago jaialdi erraldoiak behin eta berriro
betetzen dituzten bakarrak heavyak direla. 
Ba bai, musika ikaragarri maite duen jendea da,
urte osoan kontzertu askotara doana. Guk eure-
kin izan dugun esperientzia oso positiboa izan
da, baina Last Tour-ek merkatu eta musika tan-
kera asko ukitzen ditu, ez bakarrik heavya.

Gustuko artista bat, orain arte lortu ez duzuena...
Neil Young, Bob Dylan, Tom Waits, Depeche
Mode, AC/DC, The Cure� Okerrena ez da
hori, horiek oraindik ekarri ditzakegulako. Oke-
rrena da ezin izango ditugula inoiz Nirvana,
Johnny Cash, The Clash� ekarri. Eta horrek ez
daukala erremediorik! n
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Kobetasonik, Bilbao BBK Live, Gasteiz Azkena Rock...
Horietan eta gehiagotan prentsa arduradun lanak
primeran betetzen ditu basauriar honek, Last Tour
International jaialdi promotorerako. Horrez gain

Bidebieta Irratiko sortzaileetakoa da.
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“Okerrena dda eezin
izango dditugula iinoiz
Nirvana, JJohnny CCash,

The CClash... eekarri”


